
Bestyrelsesmøde i Romdrup-Klarup Bridgeklub 

 Mandag den 14. august kl. 10 Sneppevej 46 

Dagsorden + referat 

Planlægning af den kommende sæson: 

Medlemsoversigt – dd. er vi 26 tilmeldte.  Kommer der 2 nye? (håndboldtilskuere?) 

– Gitte undersøger. Gittes bekendte føler sig slet ikke parate endnu, håber på at 

komme efter jul, endda måske 4. 

 Skal vi kontakte Birte og Gunnar? Birte og Gunnar kommer ikke denne 

sæson 

 Skal vi forsøge os med Kim of Søren igen? Morten har sendt sms til 

Søren, som endnu ikke har svaret 

Dorte kontakter Karsten Knudsen om han har ideer til at hjælpe os med nye 

medlemmer. Susanne taler med Gistrup-folkene. 

Dorte laver igen igen et Facebookopslag, som lægges ud i flere fora omkring Klarup. 

Folk inviteres også til at komme og kigge på for at fornemme spillet. 

Dorte sender opdateret aktuel medlemsliste til Inger 

 Orientering om Distriktets tiltag. Orientering givet 

 Senest 1. oktober skal medlemmer registreres hos DBf 

Årets turneringer: 

 Jeg har fået en henvendelse om holdturnering for alle! God ide, men kan 

umuligt realiseres med 26 eller 28 spillere. Vi afventer evt. medlemstilslutninger. 

 Øvrig planlægning af turneringer Som situationen er lige nu er der ikke 

andre muligheder end at spille alle mod alle, idet vi er tvunget til at spille med 

oversidder. Så første turnering bliver under alle omstændigheder alle mod alle, hcp-

turnering, som er mest fair resultatmæssigt. Inger laver turneringsplan, som lige nu 

bliver ufuldstædig. 



 Pauseproblematik – se referat fra generalforsamling. I en alle mod alle 

turnering vil der altid være pause for alle på sammen tid, så foreløbig er det ikke et 

problem, hvis turneringsformen ændrer sig til parturnering i 2 rækker, bliver der fast 

pause for alle kl. 20-30. 

Økonomi: Vi fastholder kontingent. Morten og Niels har repareret bridgeborde, 

hvor der nu i alt er 7 brugbare borde. Skulle vi få brug for flere låner vi i bestyrelsen 

vores ud. 

 Passive/hvilende spillere kontingent til DBf? Ikke aktuelt lige nu, men 

måske fremover. 

 Øvrigt i den forbindelse? Hackermails? Jeg ville aldrig sende mails ud til 

bestyrelsen om sådanne sager og aldrig underskrive mig med fulde navn. Heldigvis 

reagerer alle spontant, når de får besynderlige mails fra mig. 

Sedler til kaffetilmelding, klargøring og oprydning. Vi bliver enige om, at vi fremover 

selv vil lave kaffe, så vi får den frisklavet i stedet for centerets gamle kaffe. Vi 

fastholder prisen på kaffe og tilbyder til gengæld ad libitum aftenen igennem. Alt 

kage droppes, kun ganske få har tidligere bestilt. Susanne forhandler med centeret 

om, at vi ønsker at købe kaffen hos dem, men selv vil lave den. Vi tilbyder 40 kr. for 

en pose kaffe + filtre. Dorte og Susanne lover at lave frisk kaffe hver spilleaften, 

Dorte medbringer lidt mælk.  

Dorte laver kaffe-tilmelding og oprydningsseddel. Hvis der kun er et par skrevet på 

til oprydning fylder vi selv op. December udgår. 

Hjemmeside – hvordan går det? Ny starttekst til sæsonen. Dorte shiner 

hjemmesiden op med aktuelle tider og tekst. 

Evt. – og alt det jeg har glemt. 

 

Vi begynder med kaffe/the, og slutter med smørrebrød til frokost – kl. 13? 

Tak til bestyrelsen for et fint møde. 


